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Относно: 3аявление с вх. №Об-01-16/22. С11. 2024 г. 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИн ДИМИТFОв, 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИн БЕЛОЕв, 

В отговор на Ваше питане посrьгiило в общинска администрация, с вх. №06-01- 

16/22.01.2024 г., Ви предоставям следната информация по поставените от Вас въпроси: 

1. Защо Община Русе е насрочила устно срещата през месец януари 2020 г. с 

отговорните по казуса институции - Р,ДНСК, РИОСв, ДАНС, Окръжна прокуратура и 

ОД на мвР-Русе?, 2. Защо не е во,іен протокол на тази среща?, 3. Защо не са 

присъствали на срещата представители на отдел „Екология"?, 4. Как Община Русе е 

СЕЗИРАЛА отговорните институции и 5. Защо не ми бяха представени писмените 

уведомления до депутатите? 
В началото на м. януари 2020 г. е получен сигнал за предполатаемо неработещи филтри 

от аспирационната система в ,,Линамар Лайт Металс Русе" ЕООД. В тази връзка, Община 

Русе е насрочила устно среща с отговор~гите по казуса институции. На нея са информирани 

присъстващите представители на РДНСК, РИОСВ, ДАНС, Окръжна прокуратура и ОД на 

МВР-Русе за предоставена информация от френски специалисти и от арх. Драгомир 

Стоянов за евентуално пълно или частичнro нефункциониране на филтрите. Лицата подали 

информацията пожелаха да бъде залазена конфиденциалност, като не са предоставени 

документи, чертежи и други относимІ документи, в подкрепа на техните твърдения. 

Проведената среща беше с неофциален характер и, поради което не са присъствали 

експерти от общинска администрация и і ie е воден протокол за провеждането й. 

6. Как кметът е изпълнил задълженията си на основание чл.15, т.2 и т.9 и чл.148, 
ал.3 от ЗООС, напомнени му от временната комисия? 

В изпълнение на чл.15, т.2 и т.9 от 3акона за опазване на околната среда (ЗООС) и в 

съответствие еъс специализираното заксінодателство в обласrга на околната среда, Община 

Русе е разработила и изпълнява Програма за намаляване на риска при бедствия 2021-2025 г. 
Дейностите, свързани с опазването на околната среда се изпълняват в съответствие със 

следните стратегически документи: 

• Програма за опазване на околната среда на Община Русе за периода 2021-2027 г., 
неразделна част от която са: 
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- Програма за качеството на ат і осферния въздух на Община Русе за периода 2021- 
2026 г.; 

- Програма за управление на о падъците на Община Русе за периода 2021-2028 г.; 
- Актуализирана стратегическ карта за шум в околната среда за агломерация Русе 

от 2023 г.; 
Прилагането на правомощията на кмета по специализираните закони в обласrга на 

околната среда, включително и контрюлът върху компонентите на околната среда се 

извършва в съответствие с конкретните разпоредби на съответния национален нормативен 

акт, както и местните нормативни актов приетите от Общински съвет — Русе. 
В изпълнение на чл.79, ал.5 и ал.б с~т ЗООС, ежегодно общинска администрация - Русе 

внася в Общински съвет - Русе отчет за изпълнението на Програма за опазване на околната 
среда на Община Русе за предходната година, който след това се предоставя на РИОСВ- 

Русе. 
7. Защо не е ограничен капацитета на „Линамар" ЕООД до определения в КР 

№105/2006 г. — 488 т./24 ч., съгласно предписанието на Временната комисия? 
Съгласно разпоредбите на чл. 120, ал.1 от ЗООС, изпълнителният директор на 

Изпълнителната агенция по околна среда е компетентният орган за издаване, отказ, 
преразглеждане, актуализиране, отменяне на разрешителните, както и за 

потвърждаване/отказ за промяна на огiератора на издадено разрешително. Контролът по 

изпълнението на условията в издаденото разрешително се извършва от съответната РИОСВ 

(чл.120, ал.5 от ЗООС). В тази връзка, Община Русе няма правомощия относно реда и 

начина за извършването на промени в издадените индивидуалния административни актове 
от ИАОС. 

8. Финансира лн от 2020 г. до сега „Линамар" ЕООД общинската фондация, 

спортните клубове или обществени іероприятия? В какъв размер по години и кого 
точно? 

През 2021 г. „Линамар" ЕООД е финансирала провеждането на МФ „Мартенски 

музикални дни" в размер на 5 000 лв. от общо дарени средства за фестивала - 54 330 лв., за 
2022 г. и 2023 г. — по 3000 лв., като за 022 г. общият размер на дарените средства е 48 000 
лв., а за 2023 г. - 53 333 лв. 

За периода 2020 г. до настоящия момент Общинска фондация „Русе — град на свободния 

дух" не е получавапа дарения от „Лина~ар" ЕООД. 
9. За извършената проверка в ,,Линамар ЕООД на 02.02.2023 г. и констатацията 

на проверяващите, че от 4 години биофилтрите не работят, въпреки увеличения 

капацитет на производство, защо не уведомихте нарочно създадения от Вас и действащ 
по това време Обществен съвет по околна среда, на който бях член и аз? 

На 06.02.2023 г. е проведено заседание на Обществения съвет по околна среда, на което 

сте присъствал и Вие като член на съвета. В дневния ред е включена т.1 „Предложение за 

извършване на съвместни проверки на ггредприятия потенциални източници на замърсяване 

от Община Русе, РИОСВ-Русе и РДНСIК-Русе." По точката е предоставена информация от 

общинска администрация за извършените съвместни проверки в периода 02.02.-06.02.23 г. в 

„Линамар" ЕООД, „Оргахим" АД и .Адванст Техник Композит" ЕАД. За проведеното 

заседание на Обществения съвет по оr с►лна среда е воден протокол, който е изпратен по 

електронната поща на членовете на съвЕ та, включително и на Вас. 

С уважен 

! 

ПЕНЧО МИЛКОВ 
Kwem на Община Русе 


